
Zápis z jednání Fakultní hodnotící komise IGA 
dne 4. 4. 2019 

 
 
Přítomni:  prof. Vašek, prof. Jašek, doc. Adámek, doc. Chramcov, doc. Gazdoš, 

doc. Křesálek, Dr. Valouch 

Omluveni: prof. Prokop, prof. Vlček, dr. Matýsek   
Hosté: dr. Navrátil M., Mgr. Navrátilová 

 
1. Předseda FHK prezentoval výsledky hodnocení projektů IGA řešených v roce 2018. 

Z 25 financovaných projektů byly 2 projekty zastaveny (ukončeny) v průběhu řešení 
(důvodem bylo zanechání studia řešitelů). Finanční prostředky těchto zrušených projektů 
byly poskytnuty řešitelům ostatních projektů. Celkem bylo úspěšně řešeno 23 projektů 
s následujícím hodnocením: 6 projektů – známka A, 3 projekty – známka B, 6 projektů – 
známka C, 4 projekty – známka D,  4 projekty – známka E,  0 projektů – známka F. 

 
2. Předseda FHK prezentoval pro připomenutí přehled schválených žádostí IGA projektů pro 

rok 2019.  Celkem bylo schváleno 16 žádostí o IGA projekty, z toho 9 projektů 
vícečlenných. Celkem je do řešení zapojeno 41 studentů. Z toho: 16 studentů kombinované 
formy studia, 6 studentů 1. ročníku studia. 
Celkově byly v žádostech požadovány prostředky pro rok 2019 ve výši 5 225 tis. Kč, z toho 
2 139 tis. stipendia a 150 tis. investiční prostředky.  

 
3. Předseda FHK znovu připomněl dvoufázový princip rozdělování prostředků účelové 

podpory na specifický vysokoškolský výzkum (SVV). 
V první fázi (listopad 2018) bylo rozděleno cca 80% prostředků SVV dle Rozpočtu UTB 
z roku 2018. Na studentské projekty bylo tedy alokováno 5 655 000,-  Kč. Rozdělení této 
částky bylo schváleno FHK na zasedání dne 20. 11. 2018. Všechny žádosti byly navrženy 
k financování. 
Na základě reálně přidělených prostředků na SVV dle Rozpisu rozpočtu UTB pro rok 2019 
byl proveden nový návrh rozdělení finančních prostředků na jednotlivé projekty. Celkem 
bylo přiděleno na SVV 7 155 tis. Kč, což představuje navýšení o 1 500 tis. Kč. Toto 
navýšení bylo především alokováno na stipendia řešitelů.  
 

4. Doc. Chramcov seznámil členy FHK se zásadními změnami řešitelských týmů oproti 
schváleným projektům IGA na zasedání dne 20. 11. 2018. Jednalo se o tyto změny: 
§ Zařazení 4 studentů do řešitelského kolektivu projektu IGA/CebiaTech/2019/002 

(Kadavý – Komínková) - tři noví zahraniční studenti (Mirshai Sina, Ho Le Thi Kim-
Nhung, Huynh Thai Hoc) a přidána Alena Košťálová (návrat ze zahraniční stáže). 

§ Aktuální počet studentů zapojených do řešení IGA projektů se tedy navýšil celkem 
na 45 studentů (původně 41), prezenční – 29 (25), kombinovaní – 16 (16), magistři 
– 0 (0). 

§ V důsledku výše uvedených změn (4 noví studenti) byly navýšeny provozní 
prostředky projektu IGA/CebiaTech/2019/002 (Kadavý – Komínková) o 200 tis. Kč. 

 
5. Předseda FHK podrobně prezentoval kritéria hodnocení žádostí a zejména kritéria pro 

aktualizaci rozdělení prostředků SVV (dle Rozpisu rozpočtu UTB na rok 2019) mezi 
jednotlivé projekty. Byla aplikována tato kritéria: 



§ Hodnocení oponentem (0-50 bodů) 
§ Hodnocení projektu řešeného v roce 2018. (A–50b, B-40b … E-10b.). Toto 

hodnocení nebylo aplikováno v první fázi rozpočtu. 
§ Kreditní hodnocení řešitelů v akademickém roce 2017/18  

Předseda FHK upozornil, že žádosti byly posuzovány podle výše uvedených kritérií jednak 
jako celek a jednak z pohledu jednotlivých řešitelů. Na základě celkového hodnocení 
projektu byla stanovena výše přiznaných provozních prostředků pro jednotlivé projekty a 
na základě hodnocení jednotlivých řešitelů byla stanovena výše přiznaného stipendia 
jednotlivých řešitelů.  

6. Předseda FHK představil strukturu reálně přidělených prostředků SVV na rok 2019 dle 
Rozpisu rozpočtu UTB. Dle Rozpisu rozpočtu UTB na rok 2020 je přiděleno celkem pro 
FAI a CebiaTech celkem 7 155 tis. Kč.  Z toho na je poskytnuto FAI 3 164 tis. Kč a součásti 
CEBIA-Tech 3 991 tis. Kč.  
Předseda FHK upozornil na skutečnost, že oproti roku 2018 se výše přidělených finančních 
prostředků téměř nezměnila. Původní (prvotní) rozpočet IGA (5 655 tis. Kč.) může být tak 
navýšen až o 1 500 tis. Kč, které budou alokovány především do stipendií řešitelům.  
S ohledem na výše uvedené byly při aktualizaci rozpočtu SVV pro rok 2019 zohledněny 
následující opatření: 

§ Celkové finanční prostředky byly navýšeny cca o 1 500 tis. Kč.  
§ Došlo ke zvýšení provozních nákladů o 200 tis. Kč u projektu 

IGA/CebiaTech/2019/002 z důvodu rozšíření řešitelského kolektivu viz bod č. 4 
tohoto zápisu. 

§ Byly zohledněny výsledky (hodnocení) projektů IGA řešených v roce 2018. 
§ Celkově byla povýšena stipendia. Původní návrh předpokládal výši stipendia v 

intervalu 30 – 90 tis. Kč dle hodnocení řešitele. Nový návrh počítá s intervalem 
72 – 150 tis. Kč (v průměru tedy 6-12,5 tis. měsíčně).  

§ Provozní prostředky studentských projektů byly kráceny v rozmezí 0-15 %. 
Nejlépe hodnocený projekt nebyl krácen, nejhorší byl krácen o 15 %. Minimální 
provozní prostředky se nemění, zůstávají na 25 tis. Kč. 

§ Bylo navrženo navýšení režijních nákladu na 20 % z provozních prostředků (což je 
maximální výše kterou definuje SR). Proti navýšení nebyl žádný z členů FHK.   

§ Bylo navrženo snížení spodní hranice počtu bodů hodnocení řešitele při výpočtu 
stipendia. Žádný z členů nebyl proti tomuto návrhu.  

Upravený návrh rozpočtu studentských projektů byl schválen plným počtem hlasů 
všech přítomných členů FHK. 
 

7. Předseda FHK navrhl ke zvážení, zda by stipendia mohla být rovněž vyplácena i v jiný 
termín, než je stanoven směrnicí děkana SD/02/18 – Pravidla pro studentskou grantovou 
soutěž na Fakultě aplikované informatiky. Tato stipendia by mohla být vyplacena po 
předložení písemné žádosti garanta projektu IGA proděkanu pro doktorské studium, v níž 
bude rovněž uvedeno zdůvodnění tohoto požadavku. Členové s tímto návrhem souhlasili.  
 

 
Příští zasedání Fakultní hodnotící komise bylo stanoveno na 11/2019. 
 
Zapsala: Eva Žipajová 
Verifikoval: doc. Ing. Bronislav Chramcov, Ph.D. 


